



中國香港智障人士體育協會

HONG KONG, CHINA SPORTS ASSOCIATION FOR PERSONS WITH INTELLECTUAL DISABILITY

香港新界沙田瀝源社區會堂地下二室 Unit 2, Lower Ground Floor, Lek Yuen Community Hall, Shatin, New Territories, Hong Kong

電話 Tel (852) 2161 9500

傳真 Fax (852) 2601 2509

電郵 Email adm@hksapid.org.hk

網頁 Website hksapid.org.hk

調整會費通告 (註冊運動員及登記參與者)

社會福利署（社署）早前派員到本會進行服務表現監察制度評估探訪，指出本會為社署轄下接受《整筆撥款》資助提供康復服務的殘疾人士社交及康樂中心，需要根據社署的收費指引劃一收取所有會員年費 HK\$21，並必須於 2025/26 會籍年度開始實行。

因此，由 2025 年 4 月 1 日起，所有「註冊運動員」及「登記參與者」需同樣支付年費 HK\$21。

感謝各機構負責人、導師及家長一直的支持，本會為上述調整所引致的不便深感抱歉。如有任何查詢，請電 2161 9504 與本會高級行政主任霍小姐聯絡。

中國香港智障人士體育協會
2025 年 2 月 3 日

3 February 2025

Notice of Membership Fee Adjustment

A Service Performance Monitoring System Assessment Visit has been carried out by Social Welfare Department (SWD) recently. As the Social and Recreational Centre for the Disabled under the “Lump Sum Grant” subvention, HKSAPID should have charged the **membership fee for ALL members at \$21 annually** according to the SWD guideline and this adjustment must be effective from the 2025/26 membership year.

Therefore, all of the “**Registered Athletes**” and “**Registered Participants**” will need to pay for **\$21 annual membership fee starting from 1 April 2025**.

Thank you for the continuous support from all agency in-charge, teachers and parents and we are sorry for any inconvenient caused. Should you have any queries, please contact Ms. Carrie FOK, our Senior Executive Officer at 2161 9504.

Hong Kong, China Sports Association for Persons with Intellectual Disability